

Franckesche Stiftungen zu Halle

Mission-Büchlein Zu Grösserer Ehr GOTTes Und Hülff der Seelen

Grosch, Anna Magdalena

Erffurt, 1724

VD18 13177214

Ad Initium Missionis.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-199385



AD INITIUM MISSIONIS.

*Post allocutionem breviter factam, oblata-
tamque crucem, à Sacerdote flexis ante
aram genibus intonatur Hymnus Ec-
clesiæ:*

Veni Creator Spiritus &c.

Vel

Veni sancte Spiritus, reple
tuorum corda fidelium, &
tui amoris in eis ignem accende,
qui per diversitatem linguarum
conclatarum gentes in unitate fi-
dei congregasti.

✠. Emitte Spiritum tuum & crea-
buntur,

✠. Et renovabis faciem terræ.

✠. Dominus vobiscum,

✠. Et cum Spiritu tuo.

Oremus.

DEUS, qui corda fidelium san-
cti Spiritûs illustratione do-
cui.

cui
tu re
conf

A
ne, v
& co
get,
verf

M
Dor
cedi
mn
ver
reg
tûs
la fa
R.
Dein

Dat

cuiſti: da nobis, in eodem Spiritu recta ſapere, & de ejus ſemper conſolatione gaudere.

Adſit nobis, quæſumus Domine, virtus Spiritûs ſancti: quæ & corda noſtra clementer expurget, & ab omnibus tueatur adverſis.

Mentes noſtras, quæſumus Domine, Paraclitus, qui â te procedit, illuminet: & inducat in omnem, ſicut tuus promiſit Filius, veritatem. Qui tecum vivit & regnat in unitate ejusdem Spiritûs ſancti DEUS per omnia ſæcula ſæculorum.

Rz. Amen.

Deinde P. Miſſionarius Sermonem habet ad Populum: circa finem exponitur Venerabile Sacramentum, & datur Benediſtio.

Datâ Benediſtione, indicantur ſunſtiones in craſſinum.